
 

Verslag praatcafé 21 maart 2024 

Panelgesprek met sportieve en extra-sportieve onderwerpen (op basis van vooraf 
ingediende vragen) onder leiding van moderator Wout Bodvin die de avond in goede 
banen leidde. 

Na het gesprek kregen de aanwezige supporters nog de mogelijkheid om nog vragen te 
stellen. 

Welkomstwoord en inleiding van de avond door Bart Teuwen (OSV) 

Sportieve deel 

Panel: Kevin Van Dessel, Bryan Heynen, Stijn Haeldermans, Peter Croonen 

1. Westerlo – Genk: 

Euforie bij goal Genk: normaal: gelukkig werd het nog 1-1, blij met PO1, we hadden dit 
resultaat nodig. 

Indien geen PO1: geen enkele vooropgestelde doelstelling (beker, is de kortste weg naar 
Europa, Europees overwinteren) werd dan behaald. 

De energie werd iets te fel uit de wedstrijd gehaald, maar de wedstrijd werd wel 
uitgespeeld zoals het moest. Als Westerlo de bal niet wil, kan Genk daar niets aan doen. 
Hopelijk zijn er geen gevolgen voor Genk. De pers mag schrijven wat ze wil. 

2. Ambities voor PO1 

Minstens top 4, de spelers geloven er in. Elke wedstrijd moeten we spelen om te winnen, 
en dan zien we wel waar we eindigen. 

3. Blessures Sor en Oyen 

Waarschijnlijk zal Sor voor langere tijd out zijn, er is nog niet precies geweten hoe lang. 
De operatie (kruisband) van Luka is goed verlopen. De revalidatie zal ongeveer 8 
maanden in beslag nemen. 

4. Leiderschap in de kern 

Naast Bryan, Marc en Patrick ook nog (bijkomend) Joris en Hendrik 

5. Idee voor PO1? (omdat Maarten eind dit seizoen vertrekt): speeltijd voor Hendrik? 

Het verloop van PO1 zal dit bepalen. We moeten hoog mikken, de beste zullen spelen. 



6. Rode kaarten Baah 

De sportieve staf (en later Bryan) zal het zeker aankaarten met Baah, ook onderdeel van 
de opleiding. Ondertussen moeten we Baah (crème van een gast) blijven steunen. 

7. Leiders bij Jong Genk? 

Mike Penders, niet alleen door cruciale reddingen, zegt de juiste dingen op de juiste 
momenten en is niet bang om zijn verantwoordelijkheid te nemen als het nodig is. 
Volgend seizoen: in concurrentie met Hendrik. 

8. Transfers: selectie van profielen? 

* Inkomende transfers 

Hele goeie scouting van jonge spelers van over heel de wereld. Hoe jonger, hoe 
moeilijker talent te herkennen is. Door deze scouting kan Genk concurreren met andere 
ploegen. Scouting op basis van data-analyse en statistieken. Bij opvallende resultaten: 
video-scouting. Bij interesse: live-scouting. 

De hoofdscout is constant in overleg met De Condé. Eén maal per maand is er een 
overleg van de scouting met de sportieve commissie (Stijn Haeldermans voor de jeugd 
inbegrepen). Er wordt dan bepaald op welke positie nog iemand nodig is, en met welk 
profiel. Op basis daarvan wordt een long list opgesteld, uiteindelijk een short list en de 
sportieve commissie die een consensus moet bereiken. 

Inkomende transfers zijn afhankelijk van de uitgaande transfers. Er wordt gekozen voor 
jonge mensen die beantwoorden aan model van de club (toekomstgericht). De club 
probeert de jonge spelers dan lang genoeg te houden. Soms wordt nog gekozen voor 
oudere jongens om directe sportieve resultaten te kunnen halen. 

* Uitgaande transfers 

Onder andere afhankelijk van het contract van de spelers. Het contract van Arteaga en 
Munoz bvb. liep af in juni, waardoor zij dan gratis konden vertrekken. Dit probeert de club 
zoveel mogelijk te vermijden. Om de club te beschermen is niet bijtekenen = niet naar de 
A-kern. Moeilijk evenwicht dat Genk moet nastreven. 

Belangrijk in het model is de doorstroming naar de A-kern. Een aantal jongens (zoals 
bvb. Mike Penders of Thomas Claes en een hele rij anderen) zijn zich hard aan het 
profileren om de overstap naar de A-kern te maken. Anderen (zoals bvb. Kelvin John) 
verdwijnen uit beeld. 

Wat denkt de club over het Bilbao-model (uitlenen en terughalen cfr. Vossen, Trossard). 
Voorkeur voor het spelen in 1b, waardoor kan worden vastgehouden aan het 4-3-3-
systeem van spelen (omdat de club houdt van aantrekkelijk voetbal). Inkomende 
transfers zullen automatisch passen in het systeem. 



9. 4-3-3-ssysteem 

Kan daar in PO1 van worden afgeweken? De voorkeur gaat uit van het 4-3-3-systeem 
(omwille van de duidelijkheid voor de spelers), maar uiteraard kan hiervan afgeweken 
worden, afhankelijk van onder andere de tegenstander en de beschikbare spelers 
(blessures, schorsingen). 

10. Belang van de supporters 

Als de ploeg richting harde kern speelt, kan er altijd iets extra op de mat worden 
gebracht. Een goeie sfeer is dus heel belangrijk. Het massaal ontvangen van de bus of 
het lawaai van de vele sups op de uitwedstrijden zorgt ook voor een boost. 

11. Bryan: bijna 300 wedstrijden, Bugel 388. Zou heel mooi zijn om record te halen 
(en te breken). 
 

12. Ambities volgend seizoen 

Top 3 of PO1, afhankelijk van het competitieformat., zo ver mogelijk geraken in de beker. 
En als Europees voetbal wordt gehaald … 

Vragen uit het publiek 

* naar aanleiding van de 3 de rode kaart voor Baah. Wordt rekening gehouden met het 
karakter van een speler? 

Er gebeuren door de scoutingscellen vóór een eventuele transfer uitgebreide mentale 
screenings en background checks, deze horen bij het dossier. Dit is echter een moeilijk 
te vatten onderdeel van het proces en biedt geen garantie voor het verloop van het spel. 
Genk krijgt niet meer rode kaarten dan andere ploegen, zijn eerder nog te braaf. 

* Perceptie van journalisten. In heel België wordt Genk achteruitgeduwd door de pers 
(oa naar aanleiding van Anderlecht – Genk en Westerlo – Genk). Hoe kan het dat de club 
daar zo rustig onder blijft? 

Genk krijgt voldoende (positieve) media-aandacht in hbvl, in andere kranten is dat 
minder. De media in het algemeen handelt niet meer over objectieve feiten (zoals het 
zou moeten), maar eerder over statistieken en sensatiegerichte berichten. Clubs als 
Anderlecht en Brugge zijn voor de pers belangrijker dan Genk. Een mediacampagne 
zoals die van bvb. Brugge gaat voor Genk een stap te ver. Het is aan Genk zelf om via 
supergoed voetbal andere kranten te overtuigen om Genk een significanter aandeel in 
de media te bezorgen. 

* In HLN: Genk en Wouter Vrancken uiteen? In hoeverre wordt een verzwakking van de 
kern mee in rekening gebracht in de evaluatie van de trainer? 



Intentie om op langere termijn met elkaar verder te doen, wat er ook gebeurt in PO1. 
Alles is wel nog mogelijk, constante evaluatie. Verzwakking wordt wel mee opgenomen, 
maar omvat niet de hele evaluatie. Nieuwe jongens moeten we ook tijd geven om te 
groeien.  

* Zijn er niet teveel spelers die voor langere tijd afwezig zijn tijdens de competitie (voor 
internationale wedstrijden), waardoor de kern voor langere tijd verzwakt is? 

Is iets om over na te denken. 

* Wordt er soms niet te lang gewacht met wissels tijdens de wedstrijd? 

Vóór elke wedstrijd: data-analyse van de tegenstander en overleg inzake: wat kunnen we 
doen in bepaalde gevallen. Keuzes worden samen met Wouter gemaakt. 

* G8: waar naartoe met het competitieformat? In hoeverre wordt de stem van de 
supporters meegenomen in het nationaal overleg over het format? 

G8: G5 (op basis van de resultaten van de laatste 5 jaar) + Union, Antwerp en Charleroi. 
Er is een fundamenteel verschil tussen de verschillende clubs: ofwel streeft de club 
ernaar om mee te doen voor de titel, ofwel om niet te zakken. De vraag is wat het beste is 
voor België. In bvb. Duitsland is het makkelijker om 18 ploegen te vinden met dezelfde 
ambitie (mee te doen voor de titel). België is daarvoor te klein. 

Mediarechten zijn van cruciaal belang. In sommige landen vindt er een collectieve 
verkoop van de rechten plaats. In België is dat niet. Elke 5 jaar is er een individuele 
verkoop, en dat is het enige moment om druk te zetten op de verdeling van de 
mediarechten. Individueel ontvangen de meeste clubs minder dan bij een collectieve 
verdeling. Het is daarom goed om de G8 samen te zitten, om gesprekken te voeren en 
samen naar de pro league te stappen. 

* Vraag aan Bryan: heeft Tedesco al gebeld? 

Neen, want heeft nr. niet. 

 

Extra-sportieve deel 

Panel: Roland Reynders, Erik Gerits, Tim Evens, Rudy Claessens 

1. VZW-structuur 

Blijft bestaan, voldoen aan de voorwaarden van een vzw. Een idee is wel om, naar Duits 
model, 51 % van de aandelen in handen van de supporters te geven. Dit model wordt 
wel nog gehypothekeerd door het BBI-verhaal. 

Dossier belastingsinspectie: BBI zal opleggen onder welk systeem de club zal vallen. 
Onderhandelingen zitten in een finale fase. 



2. Investeringen 

Deloitte onderzoekt hoe het mogelijk is om extra kapitaal aan te trekken, bvb. 
Investeerders uit de buurt. 

• Nieuw trainingscentrum (voor de A-kern, jeugd blijft trainen in de Jos Vaessen 
Academy): de omgevingsvergunning en de borgstelling bij de bank zijn in orde. Er 
zijn verschillende aannemers geselecteerd voor de uitvoering van de werken. Het 
is de bedoeling om na de zomer de werken toe te wijzen. Het leggen van de 1 e 
steen is voorzien in het najaar van 2024, de opening in de loop van 2026 (liefst 
voor de aanvang van het seizoen). 

• Renovatie stadion: Er wordt gekozen, om het comfort van de fans te verhogen, om 
verschillende delen van het stadion te renoveren (bvb. aanpassen dak, 
verbeteren bovenste rijen die te klein zijn, verbeteren zicht van de onderste 
zitplaatsen, een staantribune van veld tot onder het dak, …), met daarbij 
aandacht voor de opvang van hemelwater, het plaatsen van zonnepanelen, en 
het voorzien van laadpalen. Er zal een architect worden aangewezen voor de 
opmaak van de plannen. Het is ook de bedoeling een vaste constructie te 
voorzien (die ook verhuurd kan worden) in de plaats van de tent (en groter dan de 
tent). 
 

3. Fans 

Bevraging fans inzake verhoging comfort in het stadion en andere onderwerpen mogelijk 
via OSV 2.0. De abo-verkoop voor PO1 loopt zeer goed (ongeveer 500 tot nu toe). 

De pricing voor volgend seizoen wordt bekeken. 

Voetbaltickets: kijken op langere termijn voor een duurzame oplossing. 

Fanbeleving verhogen door bvb. het plaatsen van ledschermen, ook aan de buitenkant 
van het stadion, waardoor meer interactie mogelijk is, en bvb. wedstrijden van Jong 
Genk of bvb. Manchester City met Kevin De Bruyne kunnen worden uitgezonden. 

De fan-applicatie zal worden opgewaardeerd en gebruiksvriendelijker worden (bvb. ook 
statistieken en dergelijke mogelijk). 

4. OSV 2.0 

Stonden stil, maar begonnen met fanpoint, en met het bemannen van de 
toegangspoortjes voor hulp igv problemen. Was de bedoeling om de poortjes enkel te 
bevolken met de Europese matchen, ondertussen voor alle wedstrijden. 

Supportersavond: andere jaren voor 150 personen, nu ongeveer 400 personen. Leuke 
avond die ons de kracht moet geven om meer te betekenen dan enkel het verdelen van 
de uit-tickets. 



Supporterspanel: proberen hierin stappen vooruit te zetten. 

5. Goalmine 

Gedateerd. Het idee was om te investeren in het omvormen naar een fan experience 
center voetbalbeleving. Bekeken met architect: peperdure renovatie nodig. Daarom 
gekozen voor het opwaarderen/valideren van ons erfgoed. 

6. Incidenten op Stayen 

Onderzoek naar de feiten door politie en parket. Strenge stragen in de pijplijn. Genk zal 
op basis van overleg proberen om dit tot een minimum te beperken. 

7. KRC Genk Ladies 

Integratie van de ladies in de club is een oefening die lopende is. Genk zal investeren in 
verlichting, tribune, tv-torens, kunstgras. De sportieve prestaties van de dames waren 
heel goed. Voor wat betreft de budgetten werd er niet goed gerekend. Een aantal meisjes 
zijn moeten vertrekken. Genk wil helpen, maar onder voorwaarden. Daarom een 
oefening voor een realistisch, vast budget. Dit verloopt constructief. 

8. Steeds controle bus op de Onderwijslaan. Zij vragen of ze bij het OSV terecht 
kunnen voor een oplossing.  

Dit is uiteraard het geval: aan het fanpoint of via mail aan het OSV. 

9. Fanaangroei met het oog op later 

Genkids: sportief opvoeden in blauw en wit (draag je mee voor de rest van je leven) 

Genkids in Plopsa: 850 kinderen en begeleiders. 

Ondertussen een 1.400 leden (vorig seizoen 800). 

Initiatieven nemen om een groei van deze aanhang te realiseren. 

Nog veel potentieel binnen regio Limburg. 

10. Hoe fanbeleving verhogen zodat bij elke wedstrijd een kolkend stadion kan 
worden verwacht? 

In samenwerking met TZ en OSV. 

Supportersclub in Schulen mogelijk als 10 km in de buurt geen andere supportersclub 
bestaat. 

11. Vraag aan Erik: Wanneer ga je tevreden terugkijken op dit seizoen? 

Trekt zich op aan een aantal fantastische wedstrijden. Gelooft dat wij iets heel mooi 
kunnen neerzetten. Gaat voor een 3 de , 4 de plaats 



12. Hervorming Europees voetbal 

8 ploegen in een poule, 1 match per ploeg 

Vragen/opmerkingen uit het publiek 

* Supportersclubs hebben geen bevoegdheid om hun eigen fans te sanctioneren, maar 
kunnen wel praten en constructief samenwerken. Supportersclubs moeten hun leden 
onder controle houden. 

* harde kern: supporteren op een extremere manier. Maar het laatste dat we willen, is de 
club schaden. We willen zeker geen tweedracht zaaien tussen de verschillende 
supporters. Incidenten als in stvv niet goed, maar er mag niet vergeten worden wat we 
wel goed doen, zoals tifo’s, waar met tientallen personen een aantal dagen van ’s 
morgens tot ’s avonds aan wordt gewerkt. Niet direct aanwijzen als crimineel, SV niet 
altijd terecht. 

* proficiat aan het OSV en het betoog van de harde kern 

* Hoe gaan we de jongste sups motiveren om voor Genk te kiezen met bvb. Eisden en 
Lommel in de buurt? 

Ervaring bieden die onvergetelijk is. Bvb. in samenwerking met andere organisaties, bvb. 
in sporthallen Proberen de herkenbaarheid te verbreden. 

* dankwoord van de voorzitter aan het OSV voor de avond. OSV 2.0 is goed bezig. 
Samenwerking met OSV is uniek, bestaat in geen enkele andere club. Ook dankwoord 
van de voorzitter aan de panelleden, technieker, mensen aan de toog 

EN tournée générale! 


